



PODGORICA ARRIVAL

Croatia, Slovenia & Balkans

KOTOR | DUBROVNIK | SARAJEVO | MOSTAR | SPLIT | PLITVICE
ZAGREB | BLED | LJUBLJANA | POSTOJNA | PREDJAMA | VENICE

12 DAYS 10 NIGHTS

CROATIA, SLOVENIA & BALKANS

WHY US



Minimum travelling time on coach



Fine selection of hotels



Handpicked local restaurants



Personal time to explore

SPECIAL HIGHLIGHTS

- Overnight stay by the peaceful village of Lake Bled
- 2-nights stay in the medieval city of Dubrovnik, filming site of world-famous TV series, Game of Thrones
- Boat trip to Our Lady of the Rocks in Perast
- Experience the most intact nature of Plitvice Lakes National Park and Vintgar Gorge
- Slovenia gourmet food and wine pairing
- Sample fresh oysters with wine in Ston
- Lunch with beautiful Mostar Bridge view

FINE SELECTION OF HOTELS

CITY	NIGHT	HOTEL
Dubrovnik	2	Hotel Kompas Dubrovnik*
Sarajevo	1	Courtyard by Marriott Sarajevo*
Split	1	AC Hotel Split*
Plitvice	1	Lyra Hotel*
Zagreb	1	DoubleTree by Hilton Zagreb*
Bled	2	Kompas*
Postojna	1	Hotel Jama*
Veneto (Venice)	1	Voco Venice Mestre*

* or similar hotels

MEALS

Breakfast - 10 | Lunch - 9 | Dinner - 7

*Lunch or dinner adjustments do not affect the total meal included.

EEPICKS

Features highlighted attractions, activities, hotels, restaurants and more that's not only rated with excellence, but also highly recommended by our experienced tour planners.

ENG Tour conducted in English



ITINERARY

DAY 1

Kuala Lumpur ✈️ Podgorica - Kotor - Perast - Dubrovnik

169KM



✓ Lunch

✓ Dinner

Known for its scenic landscapes, historic towns, and welcoming culture, Montenegro welcomes you as you begin your journey to **Kotor**.

Perast and Kotor [UNESCO] Guided Tour

Kotor - Stroll along the coastal city on the bay of Montenegro with its gorgeous and well-preserved architecture dating back to the 12th century and through the **Square of Arms**, the largest city square of Kotor.

🕒 **Perast Boat Ride (Included)** - Take a boat ride to "Our Lady of the Rock" a beautiful artificially made island off the shore and later enjoy an authentic Montenegrin feast at a local restaurant for lunch.

Cross the border into Croatia and overnight in **Dubrovnik**.

DAY 2

Dubrovnik



✓ Breakfast

✓ Lunch

✓ Dinner

Dubrovnik presents a Mediterranean climate which guarantees clear bright skies and pretty sandy beaches.

Dubrovnik [UNESCO] Guided Tour

Old City of Dubrovnik - The 'Pearl of the Adriatic' is one of the world's finest and well-preserved medieval cities with landmarks such as the **Sponza Palace** and **Onofrio's Fountain**.

Wall of Dubrovnik (Entrance Included) - Step foot at the iconic 1,940m long defensive stone wall encircling the city.

🕒 **Dubrovnik Viewpoint (Private Transfer Included)** - Drive along the top of **Srd Hill** to experience the charming old city of Dubrovnik overlooking the red rooftops and crystal blue Adriatic Sea.

Stradun - Personal time to stroll along the main street of Dubrovnik with shops, cafes and restaurants to explore.



Dubrovnik



Bascarsija Square

DAY 3

Dubrovnik - Ston - Sarajevo

272KM



✓ Breakfast

✓ Lunch

🕒 **Ston Oyster Farm Experience (Included)** - Sail along the untouched beauty of Mali Ston bay as you feast on a unique gastronomical delight of the well-known fresh Ston oyster paired with a glass of wine.

Transfer to **Sarajevo**, the capital city of Bosnia and Herzegovina, is a beautiful city set against the backdrop of mountains, whose slopes formed a perfect setting for the Winter Olympics in 1984.

Sarajevo Guided Tour

Tunnel of Hope Tour (Entrance Included) - Experience Sarajevo's Tunnel of Hope that kept the city alive until NATO intervened during the Bosnian war.

Bascarsija Square - The historical and cultural centre with Sarajevo's oldest bazaar and the Sebilj Wooden Fountain.

Photo stops at **Sarajevo City Hall**, **Kazandziluk**, **Coppersmiths street**, and **Gazi Husrev Bey's Mosque**, followed by free time before heading to the **Old Town**.

E! Moment

Slovenia Gourmet Food & Wine Pairing Vipava Valley

DAY 4 Sarajevo - Mostar - Split

299KM



✓ Breakfast ✓ Lunch ✓ Dinner

Mostar, one of the top attractions in the Balkans thanks to its outstanding natural beauty, rich culture and distinct architecture.

Mostar [UNESCO] Guided Tour

Stari Most - Visit the famed beautiful old arched bridge that crosses the river Neretva and make a stop at the annual Red Bull Cliff Diving World Series.

Kujundžiluk - Stroll through the oldest bazaar in the pretty cobblestone streets of Mostar before enjoy some personal time in the town.

Proceed overnight stay at **Split**.



Mostar

DAY 5 Split - Plitvice

241KM



✓ Breakfast ✓ Lunch

Split, the second largest city in Croatia.

Split [UNESCO] Guided Tour

The Riva Promenade - Much like the cities' living room, walk through Split's 1,700 years of history in the stunning seafront promenade lined with tall palm trees, bustling cafés, and shaded benches.

Old City Hall - Erected in 1906, this Gothic-style building with a touch of Venetian design opened as Split's City Hall.

Statue of Gregory of Nin - Erected in 1929 to commemorate the bishop himself, local folklore has it that if you rub the big toe on the statue's left foot, good luck will follow.

Vestibulum of Diocletian's Palace - An ancient palace resembling a fortress built for the Roman emperor Diocletian which today forms about half the old town of Split, Croatia.

Model Grada Splita - A large city panorama made of bronze on the promenade. It shows in a catchy way Split's winding old town.

Proceed overnight stay at **Plitvice**.

DAY 6

Plitvice - Zagreb

132KM



✓ Breakfast ✓ Lunch ✓ Dinner

Plitvice Guided Tour

Plitvice Lakes National Park [UNESCO] (Entrance Included) - Known as the 'Jiu Zhai Gou of the West' with the variety of wildlife within the enormous landscape of forests, caves and lakes distinctively known for their ranging colours of azure blue, turquoise and emerald.

Depart to **Zagreb** for the night.



Plitvice National Park



Dolac Market

DAY 7

Zagreb - Bled

200KM



✓ Breakfast ✓ Lunch ✓ Dinner

Zagreb, the capital of Croatia known for bountiful museums, captivating architecture and an explosion of outdoor activities.

Zagreb Guided Tour

Zagreb Cathedral - A Roman Catholic institution and tallest building in Croatia.

Dolac Market - Zagreb most visited open-air farmer's market.

St. Mark's Church - Famous for its chequered design on its roof depicting the coat of arms of Croatia, Dalmatia, Slavonia and Zagreb.

Stone Gate - Known as a significant oath site to light a candle and pray for health, happiness, good luck and love. Go ahead, make an oath yourself!

Enjoy your personal time strolling along **Ilica street** dotted with souvenir shops, cafes and restaurants before proceeding overnight in **Bled**.

DAY
8

Bled - Vintgar Gorge - Bled

72KM



Breakfast



Lunch

Bled, a beautiful destination in Slovenia that offers a mix of natural beauty, cultural heritage, and outdoor activities.

Bled Guided Tour

Lake Bled Pletna Boat Ride (Included) - Take a boat ride to the **Church of Assumption** located in the middle of the lake, for a postcard image of a picturesque backdrop of the Alps and forests.

Bled Castle (Entrance Included) - A medieval castle built on the precipice above the city with a gorgeous view overlooking Lake Bled and the overall mountainous surroundings.

 **Vintgar Gorge (Entrance Included)** - A mile long gorge filled with the most beautiful and picturesque scenes nature has to offer.

**Subject to weather conditions.*

Proceed overnight in **Bled**.



Vintgar Gorge

DAY
9

Bled - Ljubljana - Predjama - Postojna 130KM



Breakfast



Dinner

Ljubljana, the capital city of Slovenia and one of Europe's greenest cities.

Preseren Square - Walk through the old town by the Ljubljana River and admire the **Triple Bridge** and the beautiful pink coloured **Town Hall**.

Predjama Castle (Entrance Included) - A stunning Renaissance castle situated in the middle of a 123m high cliff, inevitably surrounded by magnificent scenery has also been named largest cave castle by the Guinness World Record.

Postojna Cave (Entrance Included) - Ride a mini-train through the second longest cave system in a 2-million-year-old cave and witness a whole other kingdom underground of karst corridors, galleries and halls.



Predjama Castle



Vipava Valley



Wine & Food Pairing

DAY
10

Postojna - Vipava - Veneto (Venice)

185KM



Breakfast



Lunch



Dinner

Vipava Valley - One of the best vineyard sites in the Danube Valley, prevailing on 1,344 hectares, partly on very steep-inclined terraces. Here, some of the best white wine in the world is produced with decades of ageing potential.

 **Slovenia Wine and Gourmet Food Pairing (Included)** - Where the fine taste of special wines mature amongst picturesque villages that shimmer among the green hills, placing it on the list of top ten destinations to visit in Europe.

McArthurGlen Designer Outlet Noventa Di Piave - Spend your personal time in a shopping haven with boutiques offering a range of designer brands with great savings before proceeding overnight in **Mestre**.



Ljubljana

DAY
11

Veneto (Venice) ➔ Kuala Lumpur



Breakfast

Free and easy before heading to the airport for the flight back home.

DAY
12

Kuala Lumpur

Home sweet home. Till next time!

**Easy Europe Holidays Sdn Bhd** (843629-P)

K-5-9, No.2 Jalan Solaris, Solaria Mont'Kiara, 50480, KL

03 - 6419 3520 | 03 - 6419 3529 | 016 - 221 8377

website: www.easyeurope.com.my

email : info@easyeurope.com.my

facebook: www.facebook.com/easyeurope

KPL:7848 | IATA: 20300932 | MATTA: MA4822

Remark:

- Fare excludes Travel Insurance.
- The above itinerary is subject to change without prior notice. However, the night stay & number of meals will remain unchanged.

Dine like a local

Bosanski Lonac

Bosnian stew with slow-cooked meat and vegetables



Dolmas

Vegetables filled with beef minced meat

Bosnian Coffee



Crni Rizot

Black risotto made with fresh squid or cuttlefish



Almond Semifreddo

Frozen dessert with almonds, cream, and mousse-like texture

Oyster



Blejska Kremšnita

Bled cream cake, served in a perfect square



Handpicked restaurants serving curated meals with local flavours, creating unforgettable dining moments.

Here are some of the dishes we've specially selected for you.

Begova Corba

Bosnian chicken & vegetable soup with okra



Cevapi

Bosnian national grilled dish of minced meat



Grilled Squid

Fresh Adriatic squid, grilled with olive oil and garlic



Peka

Dishes baked under the bell





波德戈里察抵达

克罗地亚、斯洛文尼亚 & 巴尔干

科托尔 | 杜布罗夫尼克 | 萨拉热窝 | 莫斯塔尔 | 斯普利特 | 十六湖国家公园
萨格勒布 | 布莱德 | 卢布尔雅那 | 波斯托伊纳 | 普雷德亚玛 | 威尼斯

12天10夜

克罗地亚、斯洛文尼亚与巴尔干

为什么选择我们



最短的
车程时间



精心挑选
的酒店



精心挑选
的本地餐厅



个人
探索时间

旅程亮点

- 入住布莱德湖畔宁静小镇，尽享湖光山色
- 于中世纪古城杜布罗夫尼克连住2晚，《权力的游戏》取景地之一
- 前往佩拉斯特，乘船游览岩石圣母岛 Our Lady of the Rocks
- 探索十六湖国家公园 Plitvice Lakes National Park 与文特加峡谷 Vintgar Gorge，感受原始自然之美
- 斯洛文尼亚精选美食与葡萄酒搭配体验
- 于斯通品尝新鲜生蚝配美酒
- 享用午餐并欣赏莫斯塔尔古桥绝美景观

精选酒店

城市	夜	酒店
杜布罗夫尼克	2	Hotel Kompas Dubrovnik*
萨拉热窝	1	Courtyard by Marriott Sarajevo*
斯普利特	1	AC Hotel Split*
普利特维采	1	Lyra Hotel*
萨格勒布	1	DoubleTree by Hilton Zagreb*
布莱德湖	2	Kompas*
波斯托伊纳	1	Hotel Jama*
威尼斯	1	Voco Venice Mestre*

*或同级酒店

膳食

早餐 - 10 | 午餐 - 9 | 晚餐 - 7

*午餐或晚餐的调整不会影响所包含的餐食总数

E EEPICKS

带领大家体验由我们经验丰富的旅游规划师强烈推荐且获得超高好评的景点、活动、酒店、和餐厅等。

ENG 此旅程主要以英语为媒介语



行程表

DAY 1 吉隆坡 波德戈里察 - 科托尔 - 佩拉斯特 - 杜布罗夫尼克 169公里

🍴 早餐 🍽 午餐

黑山以其美丽的自然景观、历史悠久的城镇和热情好客的文化而闻名，欢迎您开启前往科托尔 Kotor 的旅程。

佩拉斯特 Perast 与科托尔 Kotor [世界文化遗产] 导览游

科托尔 Kotor - 漫步于黑山海湾沿岸城市，欣赏可追溯至12世纪的精美且保存完好的建筑，并穿越科托尔最大的城市广场——武器广场 Square of Arms。

🚢 佩拉斯特乘船体验 Perast Boat Ride (包含船游) - 乘船前往位于海岸外的人工小岛“岩石圣母 Our Lady of the Rock”，随后于当地餐厅享用一顿地道黑山风味午餐。

跨境前往克罗地亚 Croatia，入住杜布罗夫尼克 Dubrovnik 酒店休息。

DAY 2 杜布罗夫尼克

🍴 早餐 🍽 午餐 🍽 晚餐

杜布罗夫尼克 Dubrovnik 拥有典型的地中海气候，确保明媚的蓝天与迷人的沙滩。

杜布罗夫尼克 [世界文化遗产] 导览游

老城区 Old City of Dubrovnik - 被誉为“亚得里亚海明珠”，是世界上保存最完好的中世纪城市之一，拥有众多地标性建筑，如斯庞扎宫 Sponza Palace 和奥诺夫里奥喷泉 Onofrio's Fountain。

杜布罗夫尼克城墙 Wall of Dubrovnik (包含门票) - 踏上这道1,940米长的标志性防御石墙，环绕着整个城市。

🚗 杜布罗夫尼克观景点 Dubrovnik Viewpoint (包含私人接送) - 驱车前往斯尔德山 Srd Hill 的山顶，俯瞰这座迷人的古城，欣赏红色屋顶与碧蓝的亚得里亚海美景。

斯特拉敦街 Stradun - 自由活动时间，漫步于杜布罗夫尼克的主街，街道两旁满是商店、咖啡馆与餐厅，尽情探索小镇风情。



杜布罗夫尼克



巴什查尔西亚广场

DAY 3 杜布罗夫尼克 - 斯通 - 萨拉热窝

272公里

🍴 早餐 🍽 午餐

🚢 斯通牡蛎养殖场体验 Ston Oyster Farm Experience (含内) - 乘船游览未经破坏的马里斯通湾 Mali Ston Bay，品尝著名的斯通新鲜牡蛎，并搭配美酒，享受独特的美食盛宴。

前往萨拉热窝 Sarajevo，波黑首都，坐落于群山环绕之间，曾是1984年冬季奥运会举办地，拥有独特的历史与文化底蕴。

萨拉热窝导览游

希望隧道博物馆 Tunnel of Hope Tour (包含门票) - 走进在波斯尼亚战争期间维系城市生命的重要通道，见证萨拉热窝最真实的历史记忆。

巴什查尔西亚广场 Bascarsija Square - 萨拉热窝历史与文化中心，漫步最古老的市集，欣赏标志性的塞比利木制喷泉。

于萨拉热窝市政厅 Sarajevo City Hall、铜匠街 Kazandziluk & Coppersmiths Street 及加齐胡色雷贝清真寺 Gazi Husrev Bey's Mosque 停留拍照。随后自由活动时间，悠闲漫步老城区街道，感受东西方文化交融的独特氛围，接着前往老城。

E! Moment

斯洛文尼亚美食与葡萄酒搭配体验 维帕瓦山谷

DAY 4 萨拉热窝 - 莫斯塔尔 - 斯普利特

299公里



莫斯塔尔 Mostar, 凭借其壮丽的自然风光、丰富的文化底蕴与独特的建筑风格, 成为巴尔干地区最受欢迎的景点之一。

莫斯塔尔 [世界文化遗产] 导览游

老桥 Stari Most - 参观这座横跨内雷特瓦河的标志性拱桥, 欣赏其优美弧线, 并途经著名的红牛跳水大赛 Red Bull Cliff Diving World Series 举办地。

老市集 Kujundziluk - 漫步于鹅卵石铺成的古老市集街道, 探索莫斯塔尔最古老的市集, 享用一顿地道午餐后, 安排自由活动时间, 尽情感受小镇风情。

随后于斯普利特 Split 入住酒店休息。



莫斯塔尔

DAY 5 斯普利特 - 普利特维采

241公里



斯普利特 Split, 克罗地亚第二大城市。

斯普利特 [世界文化遗产] 导览游

里瓦长廊 The Riva Promenade - 这条街道被称为城市的“客厅”, 漫步在这条拥有1700年历史的海滨长廊, 两旁高大的棕榈树、热闹的咖啡馆和阴凉长椅让您感受城市的脉动。

老市政厅 Old City Hall - 这座哥特式建筑带有威尼斯设计元素, 建于1906年, 曾作为斯普利特的市政厅。

圣格雷戈里雕像 Statue of Gregory of Nin - 这座雕像建于1929年, 旨在纪念这位主教。当地流传着一个有趣的传说, 摸一摸雕像左脚的大脚趾, 就能带来好运。

戴克里先宫 Vestibulum of Diocletian's Palace - 这座古老的宫殿像一座堡垒, 曾为罗马皇帝戴克里先所建, 今天是斯普利特老城区的一部分。

斯普利特城市模型 Model Grada Splita - 这座位于长廊上的青铜城市全景模型生动地展现了斯普利特蜿蜒的老城区。

随后于普利特维采 Plitvice 入住酒店休息。

DAY 6 普利特维采 - 萨格勒布

132公里



十六湖国家公园导览游

十六湖国家公园 Plitvice Lakes National Park [世界文化遗产] (包含门票) - 被誉为“西方的九寨沟”, 这里是一个充满丰富野生动植物的自然天堂, 广袤的森林、洞穴与湖泊构成了美丽的景观, 湖水呈现出青蓝色、绿松石色与翡翠绿色等多种色彩, 独具特色。

随后前往萨格勒布 Zagreb 入住酒店休息。



十六湖国家公园



多拉奇市场

DAY 7 萨格勒布 - 布莱德

200公里



萨格勒布 Zagreb, 克罗地亚的首都, 以丰富的博物馆、迷人的建筑以及各种户外活动而闻名。

萨格勒布导览游

萨格勒布大教堂 Zagreb Cathedral - 这是克罗地亚最高的建筑, 也是罗马天主教的象征。

多拉奇市场 Dolac Market - 萨格勒布最受欢迎的露天集市, 琳琅满目的当地农产品应有尽有。

圣马克教堂 St. Mark's Church - 教堂屋顶上的棋盘图案非常著名, 象征着克罗地亚、达尔马提亚、斯拉沃尼亚和萨格勒布的纹章。

石门 Stone Gate - 作为一个重要的祈愿地, 很多人都会点燃蜡烛祈求健康、幸福、好运与爱情。你也可以在这里许下心愿!

享受自由活动时间, 漫步于**伊利察街 Ilica Street**, 街道两旁有各种纪念品商店、咖啡馆和餐厅, 尽情感受萨格勒布的城市氛围。随后前往布莱德 Bled 入住酒店休息。

DAY 8

布莱德 - 文特加峡谷 - 布莱德

72公里



☑ 早餐

☑ 午餐

布莱德 Bled, 斯洛文尼亚一个美丽的目的地, 融合了自然美景、文化遗产与丰富的户外活动。

布莱德导览游

布莱德湖普雷特纳船游 Lake Bled Pletna Boat Ride (包含船票) - 乘坐传统船只前往位于湖心的小岛上的圣母升天教堂 Church of Assumption, 背后是阿尔卑斯山与森林的如画风景, 宛如明信片般的美丽。

布莱德城堡 Bled Castle (包含门票) - 这座中世纪城堡矗立在城市上方的悬崖边, 俯瞰布莱德湖及周围的山脉, 享受无与伦比的美景。

☑ 文特加峡谷 Vintgar Gorge (包含门票) - 这条长达一英里的峡谷, 拥有大自然所赐予的最美丽且如画风景, 是大自然的杰作。*视天气情况而定。

随后返回布莱德酒店休息。



文特加峡谷

DAY 9

布莱德 - 卢布尔雅那 - 普雷德亚玛 - 波斯托伊那

130公里



☑ 早餐

☑ 晚餐

卢布尔雅那 Ljubljana, 斯洛文尼亚的首都, 也是欧洲最绿色的城市之一。

普雷谢伦广场 Preseren Square - 漫步于卢布尔雅那河畔的老城区, 欣赏三重桥 Triple Bridge 和美丽的粉色市政厅 Town Hall。

普雷德亚玛城堡 Predjama Castle (包含门票) - 这座令人叹为观止的文艺复兴时期城堡坐落在123米高的悬崖中, 四周被壮丽的自然景观环绕, 且被吉尼斯世界纪录认定为世界上最大的洞穴城堡。

波斯托伊纳洞穴 Postojna Cave (包含门票) - 乘坐迷你火车穿行在这个已有200万年历史的洞穴系统中, 领略地下的卡尔斯特走廊、画廊与大厅, 仿佛进入一个全新的地下王国。



普雷德亚玛城堡



维帕瓦山谷



美食与葡萄酒搭配体验

DAY 10

波斯托伊那 - 维帕瓦 - 威尼斯

185公里



☑ 早餐

☑ 午餐

☑ 晚餐

维帕瓦山谷 Vipava Valley - 这是多瑙河谷最好的葡萄园之一, 覆盖面积达到1,344公顷, 部分位于陡峭的梯田上。这里生产着世界上最顶级的白葡萄酒, 经过数十年的陈酿, 酒质极为出色。

☑ 斯洛文尼亚美酒与美食搭配体验 Slovenia Wine and Gourmet Food Pairing (含内) - 在这片风景如画的村庄间, 优质葡萄酒在绿意盎然的山丘上酝酿成熟, 使其成为欧洲十大必游目的地之一。

麦卡瑟格伦设计师奥特莱斯 McArthurGlen Designer Outlet Noventa Di Piave - 在这个购物天堂尽享自由时光, 挑选来自众多设计师品牌的精品, 并享受超值折扣。随后前往梅斯特雷 Mestre 入住酒店休息。



卢布尔雅那

DAY 11

威尼斯 → 吉隆坡



☑ 早餐

自由活动, 随后前往机场搭乘返程航班。

DAY 12

吉隆坡

欢迎回家! 期待下一次旅程!



Easy Europe Holidays Sdn Bhd (843629-P)

K-5-9, No.2 Jalan Solaris, Solaria Mont'Kiara, 50480, KL

03 - 6419 3520 | 03 - 6419 3529 | 016 - 221 8377

website: www.easyeurope.com.my

email: info@easyeurope.com.my

facebook: www.facebook.com/easyeurope

KPL:7848 | IATA: 20300932 | MATTA: MA4822

特别注明:

- 团费不包含旅行保险。
- 若出现无法预测的特殊情况或天气变化, 公司有权调整行程表内容, 但酒店住宿和餐饮数量保持不变。